



AUTISM CANADA AUTISME
See The Spectrum Differently
le spectre autrement

AUTISM JUNCTION

FALL- WINTER 2024 - AUTOMNE - HIVER 2024

Advocate • Educate • Support Défendre • Éduquer • Appuyer



**AUTISM
CANADA
AUTISME**

See The Spectrum Differently
le spectre autrement

INDEX / TABLE DES MATIÈRES

Page 3	Toddler and children - Tout petit.e.s et enfants
Page 3	Youths and Teens - Jeunesse et Adolescence
Page 4	Adult - Adulte
Page 4	Others resources - Autres ressources
Page 5	Employment National - Emploi Nationale
Page 6	Medical - Médicale
Pages 7-10	Education - Éducation
Page 11	National resources - Ressources Nationales
Page 12	International resources - Ressources Internationales
Page 13	Other resources from Autism Canada - Autres ressources d'Autisme Canada
Page 14	For more support - Pour plus assistance et d'appuis
Page 15	Submission form for Autism Junction - Pour être ajouté.e à Autism Junction
Page 16	Information in different languages - Informations dans différente langues

TODDLERS AND CHILDREN - TOUT PETIT.E.S ET ENFANTS



Nunavut - Nunavut

ORGANISATION/ORGANISME	LOCATION/VILLE
Children's Mental Health	N/A
Uglugijaittuq - InclusiveEducation.pdf	N/A
Arctic Children and Youth Foundation	Iqaluit
CYAS Children & Youth Autism Society (Nunavut)	Nunavut

YOUTHS AND TEENS - JEUNESSE ET ADOLESCENCE

ORGANISATION/ORGANISME	LOCATION/VILLE
Children's Mental Health	N/A
Uglugijaittuq - InclusiveEducation.pdf	N/A
Arctic Children and Youth Foundation	Iqaluit
CYAS Children & Youth Autism Society (Nunavut)	Nunavut

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.





ORGANISATION/ORGANISME

Community Health Centers

LOCATION/VILLE

Cor

Uglugijaittuq - InclusiveEducation.pdf

N/A

Nunavummi Disabilities Makinnasuaqtuit Society

Iqaluit

Nunavut - Nunavut

OTHER RESOURCES - AUTRES RESSOURCES

ORGANISATION/ORGANISME

LOCATION/VILLE

Inuit Tapiriit Kanatami

N/A

Indigenous Education Department

N/A

Supporting Employment and on-the-job Training (SET) APPLICATION PACKAGE FOR PERSONS WITH DISABILITIES

Nunavut

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.



EMPLOYMENT - NATIONAL - EMPLOI - NATIONALE

Canada - Canada

ORGANISATION/ORGANISME

Specialisterne
Rangam
March of Dimes
Auticon
Ernst and Young
Ready, Willing & Able

LOCATION/VILLE

National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.



Nunavut - Nunavut

ORGANISATION/ORGANISME

Canadian Paediatric Society

Psychology Today

Canadian Association of Occupational Therapists (CAOT ACE)

LOCATION/VILLE

National

National

National

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.



Nunavut - Nunavut



Autism Canada's Post Secondary Digital Toolkit (NEW)

Ressources en éducation d'Autisme Canada "Post Secondary Digital Toolkit" (NOUVEAU)

POST-SECONDARY DIGITAL TOOLKIT

The digital toolkit is intended to inform post-secondary institutions on how to support neurodivergent students, facilitate connections between peers and neurodivergents, and provide assistance, support, and resources to neurodivergent students. The toolkit includes four sections of information: Mental Health, Faculty, Peer, and Individual.

La trousse d'outils numérique vise à informer les établissements d'enseignement postsecondaire sur la façon d'appuyer les étudiant.e.s neurodivergent.e.s, de faciliter les liens entre les pairs et les étudiant.e.s neurodivergent.e.s. Ainsi que de fournir de l'aide, de l'appui et des ressources aux étudiant.e.s neurodivergent.e.s. La trousse comprend quatre sections d'information : Santé mentale, Faculté, Pairs et Individuel. (Veuillez noter que ce document et les liens ne sont disponibles qu'en anglais uniquement.)

**To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.**





Nunavut - Nunavut

Autism Canada's Post Secondary Accessibility Programs Document (NEW)

Ressources en éducation d'Autisme Canada - "Post Secondary Accessibility Programs Document" (NOUVEAU)

POST-SECONDARY ACCESSIBILITY PROGRAMS

This document is a comprehensive list of accessibility programs at post-secondary institutions in Canada. It provides direct links alphabetically by institution, making it easy to find and access information about accessibility services.

Ce document est une liste exhaustive des programmes d'accessibilité offerts dans les établissements postsecondaires du Canada. Il fournit des liens directs par ordre alphabétique par institution, ce qui facilite la recherche et l'accès à l'information sur les services d'accessibilité. (Veuillez noter que ce document et les liens ne sont disponibles qu'en anglais uniquement.)

**To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.**



Nunavut - Nunavut



Aide Canada:

For Supports and Services in Elementary and Secondary Education please visit:

<https://aidecanada.ca/learn/asd-id-core-knowledge/elementary-and-secondary-education---supports-and-services>

Pour les soutiens et les services dans l'enseignement primaire et secondaire, veuillez visiter:

<https://aidecanada.ca/fr/apprendre/connaissances-de-base-sur-le-tsa-et-la-di/enseignement-%C3%A9%C3%A9mentaire-et-secondaire-soutiens-et-services>

For more information about the Individualized Education Plan (IEP):

Please reach out to your child's school board or to your local Special Education Advisory Committee (if applicable). To learn more about your child's rights, please visit The Convention and Children's Rights in Canada <https://rightsofchildren.ca/> .

Pour plus d'informations sur le Plan d'enseignement individualisé (PEI):

Veuillez contacter le Commission scolaire de votre enfant ou votre Comité consultatif des services aux élèves à besoins particuliers. Pour en savoir plus sur les droits de votre enfant, veuillez visiter La Convention et les droits des enfants au Canada <https://rightsofchildren.ca/> .

**To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.**



Nunavut - Nunavut



Aide Canada:

For Supports and Post-Secondary Education please visit:

Post Secondary Education Supports (aidecanada.ca)

Post-Secondary Education Disability Funding by Province/Territory (aidecanada.ca)

Pour les soutiens l'enseignement postsecondaire, veuillez visiter:

Soutien à l'enseignement postsecondaire (aidecanada.ca)

Aides financières offertes aux étudiantes et étudiants handicapés de niveau postsecondaire, par province/territoire. (aidecanada.ca)

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.



NATIONAL RESOURCES - RESSOURCES NATIONALES

Canada - Canada

ORGANISATION/ORGANISME

Autism Canada
Aide Canada
Inclusion Canada
CanChild
Autism Awareness Centre Inc.
Autism Alliance of Canada

LOCATION/VILLE

National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale
National/Nationale

Government Canada

Autism: Supports - Canada.ca
National

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le
nom de l'organisation voulu.



ORGANISATION/ORGANISME

Autism International Foundation

Medical Academy of Pediatric Specials Needs (MAPS)

LOCATION/VILLE

N/A

N/A

To access website and for more information please click on organisation name.
Pour accéder au site web et pour plus amples informations veuillez cliquer sur le nom de l'organisation voulu.



OTHER RESOURCES FROM AUTISM CANADA AUTRES RESSOURCES AUTISME CANADA

For Indigenous and Remote Locations,
please visit our
**Indigenous and Remote Locations Document
on our website.**

Pour les régions Autochtones et éloignées,
veuillez visiter notre Document sur les
**Régions Autochtones et éloignées
sur notre site web.**



Provincial & Territorial
Autism Funding Resource
provides region specific funding resources.
[Click here to view.](#)

Suppléments & Crédit impôts pour l'Autisme
pour les Provinces et les Territoires
fournit des suppléments & crédit régionales
spécifiques à votre région.
[Cliquez ici pour consulter.](#)

FOR MORE SUPPORT POUR PLUS ASSISTANCE ET APPUIS



For further support please contact:
Pour obtenir plus assistance et appuis,
veuillez communiquer avec:

Autism Canada * Autisme Canada



Email/Courriel:
info@autismcanada.org

Phone/Téléphone:
1-800-983-1795

Autism Canada is not responsible for/nor endorses language used, views, or content that the content providers use on their websites.
Autisme Canada n'est pas responsable du language utilisé, des opinions ou du contenu que les fournisseurs de contenu utilisent sur leurs sites Web.

Please note this information is subject to change based on the service providers' sites.
Veuillez noter que ces renseignements peuvent changer en fonction des sites des fournisseurs de services.

SUBMISSION FORM FOR AUTISM JUNCTION POUR ÊTRE AJOUTÉ.E À AUTISM JUNCTION

Please complete the submission form
[here](#)
and email the form to AJ@autismcanada.org
to be added to our Autism Junction Document.

Veuillez remplir le formulaire de soumission
[ici](#)
et envoyer le formulaire par courriel
à AJ@autismcanada.org pour être ajouté (e) à
notre document Autism Junction.



INFORMATION IN DIFFERENT LANGUAGES INFORMATIONS DANS DIFFÉRENTE LANGUES

Please note:

That some of these websites offer content in English only and others, sometimes offer a language option in the upper right corner of the websites if you wish an option in French or in another language.



Veuillez noter:

Que certains de ces sites Web offrent du contenu en Anglais seulement et d'autres offrent parfois une option de langue dans le coin supérieur droit des sites Web si vous désirez une option en Français ou dans une autre langues.